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 Protokół nr 66/2016 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 21 lipca 2016r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Rozszerzono porządek posiedzenia o następujące punkty: 

 

1. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla 

nauczycieli ubiegających się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego 

w dniu 24.08.2016r. 

2. Zapoznanie się z informacją o przyjęciu osoby do Domu Pomocy Społecznej w 

Grodzicznie. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                

M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.        

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 64/2016. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                         

B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Tomasza 

Rafalskiego – dyrektora PUP w sprawie dofinansowania jednostki w 2017r. 

/na posiedzenie wszedł pan Tomasz Rafalski – dyrektor PUP/ 

 

Pan Starosta poinformował, że wniosek był już omawiany na komisji budżetowej w dniu       

13 lipca.  

Pani Wicestarosta poinformowała, że pan Rafalski na komisję złożył wniosek w innej formie 

tzn. wniosek był skierowany do Przewodniczącego w/w komisji tj. do pana Zbigniewa 

Ziejewskiego. Dodała, że zwróciła panu dyrektorowi uwagę na formę pisma jak również na 

to, że jest to nie ten organ do którego powinien zwrócić się z wnioskiem. Wyjaśniła, że o 

zwiększenie środków budżetu PUP należy zwrócić się do Zarządu, ponieważ jest to organ 

który ustala budżet jednostki. Ponadto dodała, że jest to temat przedwczesny, ponieważ dzisiaj 

pan Starosta podpisał okólnik odnośnie opracowania projektu budżetu na rok 2017. 

Nadmieniła, że jednostki dopiero będą składały swoje projekty budżetów na przyszły rok. 

Ponadto stwierdziła, że w tej chwili pan dyrektor nie wie jaki będzie miał budżet na 2017 rok 

a już wnioskuje o jego zwiększenie.  

Pani Skarbnik poinformowała, że rozpoczynają się prace związane z przygotowaniem 

projektu budżetu powiatu na przyszły rok. Dodała, że wniosek pana Rafalskiego może być 

przyjęty do projektu budżetu na rok 2017 jako sygnał od jednostki, tzn. na chwilę obecną 

wniosek nie może być rozpatrzony. Natomiast jednostki będą składały swoje zapotrzebowanie 

na podstawie wskaźników określonych w załącznikach do uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie materiałów planistycznych oraz w okólniku Starosty. Dodała, że dopiero na 

podstawie wskaźników okaże się jaki będzie budżet powyższej jednostki na przyszły rok. 
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Pani Wicestarosta stwierdziła, że spada stopa bezrobocia w powiecie, wiec należałoby się 

zastanowić czy nie ma przerostu zatrudnienia w jednostce.  

Pan Starosta poinformował pana Rafalskiego, iż powinien pamiętać o procedurze 

postępowania tj. do jakiego organu zwraca się z wnioskiem. 

Pan Rafalski przychylił się do stwierdzenia pani Wicestarosty, iż wniosek został złożony 

przedwcześnie. Dodał, że z informacji jakie posiada wynika, iż być może środki, które 

jednostka otrzymała od Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej w 2016r. na 

finansowanie kosztów wynagrodzeń dla pracowników urzędu pełniących funkcje doradców 

klienta wpłyną również w roku 2017.  

 

Wniosek pana T. Rafalskiego stanowi załącznik nr 3. 

 

/pan T. Rafalski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

przeprowadzonej w rodzinach zastępczych i rodzinnym domu dziecka. 

/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie/ 

 

Pani Łydzińska szczegółowo omówiła protokół, który stanowi załącznik nr 4. Poinformowała, 

że skontrolowane są wszystkie rodziny zastępcze.  

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z kwartalną informacją o 

wydatkowaniu środków finansowych WTZ za II kwartał 2016r. 

 

Informacja z WTZ stanowi załącznik nr 5. 

 

/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana                          

R. Kłosowskiego – dyrektora ZDP w sprawie przeznaczenia oszczędności 

poprzetargowych na realizację inwestycji „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N w 

miejscowości Łąkorek i miejscowości Szwarcenowo”.  

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

 

Pan Kłosowski poinformował, że powstały oszczędności poprzetargowe w wysokości     

39 998 zł  z zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N w miejscowości Szwarcenowo 

i w miejscowości Jamielnik”. Pan Kłosowski zawnioskował, żeby powyższą kwotę 

przeznaczyć na przebudowę kolejnych dwóch odcinków tej drogi tj. na realizację inwestycji 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N w miejscowości Łąkorek i miejscowości 

Szwarcenowo”. 

Pani Skarbnik dodała, że na realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N w 

miejscowości Szwarcenowo i w miejscowości Jamielnik” zaplanowana była kwota w 

wysokości 99 843 zł, wykonawca robót zaoferował cenę w wysokości 59 845 zł, natomiast 

kwotę 39 998 zł  przesuwa się na realizację zdania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

1299N w miejscowości Łąkorek i miejscowości Szwarcenowo”.   

 

Wniosek pana R. Kłosowskiego stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie.  
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjecie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia kategorii drogi powiatowej ulicy Jana 

III Sobieskiego, ulicy Mikołaja Kopernika, ulicy Królowej Jadwigi i ulicy 1-ego Maja w 

Iławie. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował zamiar pozbawienia kategorii drogi powiatowej ulicy 

Jana III Sobieskiego, ulicy Mikołaja Kopernika, ulicy Królowej Jadwigi i ulicy 1 – ego 

Maja w Iławie. 

 

Wniosek Zarządu Powiatu Iławskiego stanowi załącznik nr 7. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjecie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia kategorii drogi powiatowej Nr2821N 

ulicy Słowiańskiej w Suszu. 

 

Zarząd pozytywnie zaopiniował zamiar pozbawienia kategorii drogi powiatowej Nr 2821 N 

ulicy Słowiańskiej w Suszu. 

 

Wniosek Zarządu Powiatu Iławskiego stanowi załącznik nr 8. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjecie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia kategorii drogi powiatowej ulicy 

Warszawskiej i ulicy Poznańskiej na terenie miasta Lubawa. 

 

Zarząd pozytywnie zaopiniował zamiar pozbawienia kategorii drogi powiatowej, ulicy 

Warszawskiej i ulicy Poznańskiej w Lubawie. 

 

Wniosek Zarządu Powiatu Iławskiego stanowi załącznik nr 9. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjecie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował zamiar zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi 

położonej na działkach o numerach ewidencyjnych 7, 9/55, 9/52, 9/47, 9/29, 31/16 oraz na 

części działki nr 33/15, obręb geodezyjny Marzęcice, stanowiącej łącznik komunikacyjny 

pomiędzy drogą wojewódzką nr 538 Radzyń Chełmiński – Rozdroże, a droga gminną nr 

182003 N dr. woj. Nr 538 (Wawrowice) - Mikołajki – dr. woj. Nr 538 (Marzęcice). 
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Wniosek gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 10. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie pozbawienia części drogi powiatowej Nr 1319N Nowe Miasto 

Lubawskie – Kaługa, położonej w granicach administracyjnych miasta Nowe Miasto 

Lubawskie (ul. Kopernika), kategorii drogi powiatowej. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że opinie powiatów ościennych są pozytywne, nie ma w tej 

sprawie opinii powiatu brodnickiego i działdowskiego. Dodał, że również pozytywna jest 

opinia Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego w tej kwestii. Poinformował, że po 

podjęciu uchwały przez Radę Powiatu oraz uchwały Rady Miejskiej w sprawie zaliczenia 

powyższej drogi do kategorii dróg gminnych Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie od    

1 stycznia 2017r. powiat nie będzie właścicielem powyższej drogi oraz ciągu pieszo-

rowerowego. 

Pan Buliński zapytał, czy jest oszacowana wartość gruntów tego odcinka drogi. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że pani Banaszewska przygotowała operaty szacunkowe 

dotyczące gruntów. 

Pan Buliński zapytał, czy były prowadzone rozmowy z gminą miejską w sprawie utrzymania 

powyższej drogi. 

Pan Kłosowski stwierdził, że przy przekazaniu drogi gminie należałoby takie spotkanie 

zorganizować. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Opinia Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego stanowi załącznik nr 11. 

Opinia Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego stanowi załącznik nr 12. 

Opinia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego stanowi załącznik nr 13. 

Opinia Zarządu Powiatu Iławskiego stanowi załącznik nr 14. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Pani Skarbnik poruszyła kwestię dotyczącą przebudowy mostu w ciągu drogi Ciche-Nielbark- 

gr. woj. (Brzozie). Dodała, że z informacji jaką przekazał jej pan Kłosowski wynika, iż 

zabraknie kwoty w wysokości 5 000 zł na wynagrodzenie dla inspektora nadzoru dla w/w 

inwestycji. Wyjaśniła, że w budżecie powiatu przy powyższym zadaniu dokonane zostanie 

zwiększenie środków o w/w kwotę.  

 

Wniosek pana R. Kłosowskiego stanowi załącznik nr 15. 

 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zbycia w drodze bezprzetargowej w formie darowizny nieruchomości 

gruntowych położonych przy ul. Kopernika w Nowym Mieście Lubawskim będących 

własnością Powiatu Nowomiejskiego. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że wartość działek na których usytuowana jest powyższa 

droga została oszacowana na kwotę 839 281 zł. 

Pani Wicestarosta stwierdziła, że gmina miejska mogłaby jakieś środki przekazać powiatowi z 

przeznaczeniem na doposażenie szpitala w sprzęt.  

Pan Buliński dodał, że jest to dobry moment, żeby zasygnalizować jakie są potrzeby powiatu. 

Pani Grzywacz przychyliła się  do stwierdzenia pana Bulińskiego. 

Pan Starosta poinformował, że na jednej z sesji była deklaracja Burmistrza o rekompensacie 

dla powiatu za przekazanie powyższej drogi. 

Pan Buliński stwierdził, że powiat przekaże gminie miejskiej grunty o znaczącej wartości, 

więc byłaby wskazana jakaś chociaż niewielka forma rekompensaty.  

Pani Grzywacz dodała, że należałoby konkretnie określić potrzeby szpitala tzn. określić jaki 

sprzęt należałoby zakupić. 

Pani Banaszewska poinformowała, że po przyjęciu powyższej uchwały przez radnych nastąpi 

ogłoszenie o zbyciu nieruchomości gruntowych w drodze bezprzetargowej w formie 

darowizny, następnie będą rokowania i na tym etapie w protokołach uzgodnień będzie można 

wprowadzić zapisy dotyczące ewentualnej rekompensaty.  

W związku z powyższym Zarząd zawnioskował do Starosty o przeprowadzenie rozmowy z 

Burmistrzem w powyższej kwestii.  

 

Operaty szacunkowe oraz wypisy z rejestru gruntów stanowią załącznik nr 16. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjecie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na ułożenie przyłącza kablowego nN 0,4kV na działce nr 

1643/2 w Kurzętniku. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że ENERGA-OPERATOR S.A. złożyła wniosek, stanowiący 

załącznik nr 17, w sprawie wyrażenia zgody na ułożenie przyłącza kablowego nN 0,4kV na 

powyższej działce w celu zasilenia sąsiedniej działki. Dodała, że jest to działka, którą zajmuje 

Zarząd Dróg Powiatowych. Wyjaśniła, że firma musi przywrócić teren do stanu pierwotnego, 

gdyby wystąpiła jakaś szkoda firma zobowiązała się do pokrycia wszelkich kosztów. 

Pan Buliński zapytał, czy ułożenie kabla nie będzie ograniczać funkcjonalności naszej działki.  

Pani Banaszewska odpowiedziała, że z mapki wynika, iż kabel będzie usytuowany przy 

granicy działki. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XX/163/2016 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 25 maja 2016 roku w spawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr 

VI/63/2015 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 26 marca 2015 roku w 

sprawie  ustalenia szczegółowych warunków i zasad udzielania pomocy materialnej na 

zwiększenie szans edukacyjnych uczniów z terenu Powiatu Nowomiejskiego poprzez 

poprawę dostępu do kształcenia w szkołach ponadgimnazjalnych dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pani Orłowska wyjaśniła, że do powyższej uchwały było rozstrzygnięcie nadzorcze, 

opublikowany został tekst jednolity uchwały. Dodała, że otrzymano pismo z nadzoru 

prawnego wojewody, iż należy jeszcze dokonać zmian w powyższej uchwale.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją dotyczącą 

pomocy materialnej dla uczniów ZS im. C.K. Norwida oraz ZSZ w Kurzętniku. 

 

Pani Orłowska szczegółowo omówiła informację, która stanowi załącznik nr 18. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z rozwiązaniem umowy 

z Zarządem Wellenbrecher e.V. z siedzibą w Dortmundzie. 

 

Pani Wicestarosta poinformowała, że na posiedzeniach Zarządu poprzedniej kadencji nie było 

rozmów na temat powyższej umowy. Dodała, że umowę podpisała pani Ewa Dembek – 

Starosta IV kadencji. 

 

Projekt rozwiązania umowy stanowi załącznik nr 19. 

 

Zarząd wyraził zgodę na rozwiązanie powyższej umowy. 

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta/ 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z analizą wyników 

egzaminu potwierdzającego kwalifikacje w zawodzie –  uczniowie Technikum im. 

Noblistów Polskich oraz słuchacze Kwalifikacyjnych Kursów Zawodowych. 

 

Pani Orłowska szczegółowo omówiła analizę, która stanowi załącznik nr 20. 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wynikami 

egzaminu maturalnego w ZS im. C.K. Norwida oraz w ZSZ w Kurzętniku. 

 

Pani Orłowska szczegółowo omówiła informację o wynikach egzaminu maturalnego, która 

stanowi załącznik nr 21. Poinformowała, że najgorsze wyniki były z egzaminu z matematyki 

oraz z języka angielskiego. 
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Pani Wicestarosta poinformowała, że wyniki matur były również analizowane na posiedzeniu 

Komisji Oświaty. Dodała, że dyrektorzy otrzymali polecenie, żeby sprawdzić efektywność 

pracy poszczególnych nauczycieli. 

/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu i przejął prowadzenie obrad/ 

Pani Orłowska poinformowała, że pani Przeradzka – Martko - dyrektor ZS im. C.K. Norwida 

zdecydowała, iż w szkole zostanie wprowadzony program naprawczy z języka angielskiego.  

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o 

naborze uczniów do klas I w ZS im. C.K. Norwida oraz w ZSZ w Kurzętniku. 

 

Pani Orłowska rozdała poprawioną informację o naborze do szkół z uwzględnieniem naboru z 

dnia 20 lipca. Szczegółowo omówiła informację o naborze uczniów do klas I, która stanowi 

załącznik nr 22. Z informacji o naborze do ZS im. C.K. Norwida wynika, iż do klasy o 

profilu: humanistyczno-społecznym złożyło - 15 osób, medycznym i nauk o zdrowiu – 39 

osób, matematyczno-technicznym – 28 osób, ekonomiczno-lingwistycznym – 23 osoby oraz 

sportowo-obronnym – 15 osób. Pani Orłowska dodała, że do liceum dla dorosłych złożone 

zostały dwa podania, natomiast II klasa liceum dla dorosłych liczy 9 osób. 

Pani Orłowska poinformowała, że aktualny nabór jest związany również z problemem z 

dojazdem do szkół m.in. jest problem z dojazdem z Ostaszewa.  

/na posiedzenie weszła pani Daniela Block- naczelnik Wydziały Komunikacji i Transportu/ 

Pan Starosta poprosił panią Block o sprawdzenie kwestii dotyczącej dojazdu uczniów do 

szkół m.in. z Ostaszewa. 

Zarząd ustalił, że w ZS im. C.K. Norwida zostają profile takie jak zostały zaproponowane 

przez panią dyrektor, ale z uzupełnieniem oddziałów najmniejszych, w których jest po 15 

osób. Ponadto Zarząd stwierdził, że klasa o profilu medycznym i nauk o zdrowiu nie może 

być tak liczna, wyrażono zgodę na utworzenie liceum dla dorosłych, ale z uzupełnieniem 

oddziałów. 

Pani Orłowska poinformowała, że do ZSZ w Kurzętniku do technikum złożone zostały 

dokumenty do sześciu oddziałów, natomiast do Zasadniczej Szkoły Zawodowej do trzech 

oddziałów. 

Pani Wicestarosta stwierdziła, że w powyższej szkole w technikum jest uczniów na trzy pełne 

oddziały. 

Zarząd wyraził zgodę na utworzenie trzech oddziałów tzw. „łączonych” w technikum z 

uwzględnieniem kierunków, do których prowadzony był nabór. Ponadto wyrażono zgodę na 

utworzenie trzech lub czterech oddziałów w Zasadniczej Szkole Zawodowej, w tym 

najprawdopodobniej jednej klasy integracyjnej w zależności od ilości orzeczeń o 

niepełnosprawności uczniów. Pani Orłowska wyjaśniła, że organ prowadzący nie ma 

udostępnionych orzeczeń o niepełnosprawności uczniów, w związku z tym nie można na 

chwilę obecną określić czy będzie potrzeba utworzenia klasy integracyjnej. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku było podjecie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans 

zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego w dniu 24.08.2016r. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że na 24 sierpnia zaplanowany jest awans zawodowy na 

stopień nauczyciela mianowanego dla dwóch nauczycieli.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Dla nauczyciela zatrudnionego w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku  powołano 

komisję egzaminacyjną w składzie:  

Katarzyna Trzaskalska – Przewodnicząca  
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Piotr Kryszczuk  - przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny 

Mirosław Wodara  – Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku 

Eksperci z listy MEN: 

Mirosława Solarz 

Renata Grochocka  

Dla nauczyciela zatrudnionego w Powiatowym Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym 

Mieście Lubawskim powołano komisję egzaminacyjną w składzie:  

Katarzyna Trzaskalska – Przewodnicząca  

Piotr Kryszczuk  - przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny 

Bożena Maciejewska   – Dyrektor Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym 

Mieście Lubawskim  

Eksperci z listy MEN: 

Agnieszka Rygielska 

Renata Grochocka 

 

Pismo Warmińsko-Mazurskiego Kuratora Oświaty stanowi załącznik nr 23. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było podjecie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Koło Gospodyń Wiejskich w 

Łąkorzu, któremu zlecono realizację zadania publicznego. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 24. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z 

kontroli w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 25. 

 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z 

protokołem z kontroli w Powiatowym Środowiskowym Domu Samopomocy. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 26. 

 

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołami 

z kontroli doraźnej w gminie Grodziczno oraz w gminie Nowe Miasto Lubawskie.  

 

Pani Jeda omówiła protokoły z kontroli, które stanowią załączniki nr 27 i 28. 

 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie określenia sposobu konsultowania z organizacjami 

pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami projektów aktów prawa 

miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

 

Pani Sekretarz wyjaśniła, że na podstawie przepisów dotyczących przeprowadzania 

konsultacji społecznych były konsultowane m.in.: akty prawa miejscowego, wieloletni plan 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz inne dokumenty. Dodała, że po konsultacji 

z radcą prawnym uznano, iż należy przygotować dwie odrębne uchwały tj. jedną dotyczącą 

konsultacji z organizacjami pozarządowymi oraz drugą dotyczącą konsultacji z mieszkańcami 

powiatu. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 

uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Powiatu Nowomiejskiego. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją 

o przyjęciu osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
 

Informacja z DPS stanowi załącznik nr 29. 

 

Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było podjecie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie upoważnienia kierowników jednostek do zawierania umów cywilno-

prawnych mających bezpośredni związek z wykonywaniem czynności opodatkowanych i 

wystawiania faktur VAT w imieniu i na rzecz powiatu Nowomiejskiego. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że w związku z tym, iż centralizacja podatku VAT będzie 

obowiązywać od 1 stycznia 2017r., to przygotowana została uchwała, która upoważnia 

kierowników jednostek do zawierania umów cywilno-prawnych mających bezpośredni 

związek z wykonywaniem czynności opodatkowanych i wystawiania faktur VAT w imieniu i 

na rzecz powiatu. Dodała, że na podstawie powyższej uchwały kierownicy otrzymają imienne 

upoważnienia.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było podjecie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie materiałów planistycznych dotyczących rodzaju i szczegółowości 

składanych materiałów i wniosków, planów rzeczowych, projektów planów finansowych 

i innych materiałów kalkulacyjnych niezbędnych do opracowania projektu budżetu na 

2017r. 
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Pani Skarbnik poinformowała, że materiały planistyczne od jednostek organizacyjnych będą 

przyjmowane w terminie do 10 września 2016r. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Dwudziestym siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XIV/111/2015 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2016 – 2034 

 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2016. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Dwudziestym ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XIV/112/2015 w sprawie uchwalenia 

budżetu powiatu nowomiejskiego na 2016 r. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Wicestarosta poinformowała, że na ostatnim posiedzeniu Zarządu podjęta była uchwała 

Zarządu Powiatu dotycząca przystąpienia do projektu pt; „SOUL – Szkoła Otwartych 

Umysłów Licealistów” oraz upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w 

Nowym Mieście Lubawskim. Dodała, że we wniosku o dofinansowanie projektu została 

dokonana poprawka, iż diagnoza zapotrzebowania ZS im. C.K. Norwida była zatwierdzona 

przez Zarząd Powiatu /pierwotnie był zapis, że jest zatwierdzona przez organ prowadzący/. 

 

 

 

 

 

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                  


